

Title (en)

CONNECTION DEVICE BETWEEN A SHELL BOTTOM AND A COLLAR OF A SKI BOOT

Title (de)

VORRICHTUNG ZUR VERBINDUNG ZWISCHEN EINEM SCHALENUNTERTEIL UND EINEM SCHUHKRAGEN EINES SKISCHUHS

Title (fr)

DISPOSITIF DE LIAISON ENTRE UN BAS DE COQUE ET UN COLLIER D'UNE CHAUSSURE DE SKI

Publication

EP 4193863 A1 20230614 (FR)

Application

EP 21425063 A 20211210

Priority

EP 21425063 A 20211210

Abstract (en)

[origin: US2023180882A1] Connecting device between a lower shell and a cuff of a ski boot, the ski boot comprising a lower shell, a cuff and a connecting device between the lower shell and the cuff, the connecting device comprising: a connecting ring configured to guide the cuff in rotation relative to the lower shell, a locking element that is movable between a first position and a second position, the locking element being able to prevent the connecting ring from rotating relative to the locking element when it is in its first position, a retaining element configured to retain the locking element in its first position.

Abstract (fr)

Chaussure de ski (1) comprenant un bas de coque (2), un collier (3) et un dispositif de liaison (4) entre le bas de coque et le collier, le dispositif de liaison comprenant :- une bague de liaison (12) configurée pour guider le collier en rotation relativement au bas de coque,- un élément de verrouillage (13) mobile entre une première position et une deuxième position, l'élément de verrouillage étant apte à empêcher une rotation de la bague de liaison relativement à l'élément de verrouillage lorsqu'il est dans sa première position,- un élément de maintien (14) configuré pour maintenir l'élément de verrouillage dans sa première position.

IPC 8 full level

A43B 5/04 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A43B 5/0427 (2013.01 - EP US); **A43B 5/0452** (2013.01 - EP); **A43B 5/046** (2013.01 - EP)

Citation (applicant)

EP 3228202 A1 20171011 - ROSSIGNOL LANGE SRL [IT]

Citation (search report)

- [A] EP 2620068 A1 20130731 - SALOMON SAS [FR]
- [AD] EP 3228202 A1 20171011 - ROSSIGNOL LANGE SRL [IT]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

Designated validation state (EPC)

KH MA MD TN

DOCDB simple family (publication)

EP 4193863 A1 20230614; EP 4193863 B1 20240410; US 2023180882 A1 20230615

DOCDB simple family (application)

EP 21425063 A 20211210; US 202218078644 A 20221209